
Zápis ze zasedáńı KR dne 17. 11. 2016

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomni: Vladan Glončák (VG), Jan Gocńık (JG), Matej Lieskovský (ML), Jan Muśılek (JM),
Viktor Němeček (VN)
Hosté:
Omluveni:

Zasedáńı bylo zahájeno v 9:04.

Volba předsedy a mı́stopředsedy

Předseda volebńı komise se nedostavil, proto se JM jako nejstarš́ı př́ıtomný uj́ımá vedeńı zasedáńı a
vyhlašuje volbu předsedy. KR zvolila volebńı komisi ve složeńı VN, JM a JG. Na předsedu kandiduje
Matej Lieskovský. Matej Lieskovský źıskává 5 hlas̊u, stává se předsedou KR a přeb́ırá ř́ızeńı zasedáńı.

ML vyhlašuje volbu mı́stopředsedy. KR zvolila volebńı komisi ve složeńı JG, VG a VN. Na
mı́stopředsedu kandiduje Jan Muśılek. Jan Muśılek źıskal 4 hlasy, 1 hlasovaćı ĺıstek byl neplatný.
Jan Muśılek se stává mı́stopředsedou KR.

Schváleńı programu

KR se jednomyslně shodla na následuj́ıćım programu:

1. Rozebráńı funkćı členy KR
2. Různé

1 Rozebráńı funkćı členy KR

Členové nové kolejńı rady si rozebrali zodpovědnosti následovně:

Vladan Glončák: Propagace, Nástěnky, Ubytováńı
Jan Gocńık: Web KR a mailové konference, Rušeńı nočńıho klidu a daľśı konfliktńı situace
Matej Lieskovský: Zástupce KR v grémiu předsed̊u, Kolárny
Jan Muśılek: Sport, Kolejńı kuchařka
Viktor Němeček: Zapisovatel, Zájmové a nebytové prostory, Zv́ı̌rata

Zodpovědnosti za kufrárny a systém zámluv pokoj̊u zat́ım z̊ustávaj́ı neobsazeny a budou přiděleny
až ve chv́ıli, kdy budou aktuálńı.

2 Různé

1. JG navrhuje umı́stit odkaz na přihlášeńı do infomailu výrazným zp̊usobem na web KR. KR
souhlaśı.

2. JG se chce do př́ı̌stě pobavit o možnostech zlepšeńı kolejńıho obch̊udku (širš́ı sortiment, lepš́ı
ceny, ztlumeńı hlasité hudby, . . . ).

3. JG navrhuje zeptat se vedoućı na to, jak jsou prováděny kontroly zdravotńı nezávadnosti vody.
Dále navrhuje provést odběr vody v r̊uzných mı́stech koleje a provést srovnávaćı analýzu, aby
se zjistilo, kde je zdroj problému. KR souhlaśı.
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4. JG navrhuje doplnit do kolejńı kuchařky doporučeńı na poř́ızeńı filtračńı konvice na vodu. JM
navrhuje zř́ıdit v kolejńı kuchařce sekci Tipy a triky, do které budou podobná doporučeńı patřit.

5. JG zmiňuje návrh na zř́ızeńı troubárny – mı́stnosti vybavené troubami, ve kterých by mohli
obyvatelé koleje péct. VG zajist́ı pr̊uzkum zájmu a KR se pobav́ı o možném umı́stěńı, které
ovšem může být problematické, protože volných prostor je málo. JM navrhuje prostor pod
schody pod obch̊udkem, KR zjist́ı zda je volný a vhodný.

6. JG připomı́ná potřebu nalazeńı klav́ıru. KR o něj požádá vedoućı.

7. Problémy s výtahy budeme sb́ırat a po novém roce je předáme jako baĺık vedoućı koleje k řešeńı
s dodavatelskou firmou.

8. JG navrhuje otevř́ıt konverzaci se správou śıtě ohledně zp̊usobu připojeńı a možnosti připojeńı
vlastńıch wifi router̊u.

9. JM připomı́ná potřebu aktualizovat seznam osob s př́ıstupem do mı́stnosti KR na vrátnici A.
KR se shodla na tom, že na seznamu budou členové KR a Tomáš Pokorný.

10. KR navrhne vedoućı možnost vyzvednout si filtr do vzduchotechniky na vrátnici, aby si jej
mohli ubytovańı sami vyměnit.

11. VG navrhuje umı́stěńı nových laviček. JM informuje, že koupě laviček už byla s vedoućı koleje
předjednána a v podstatě jediné co zbývá je určit kam maj́ı být umı́stěny.

Zasedáńı bylo ukončeno v 10:47.
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